
     Zápis ze 19. jednání ZO Bory 28. 5. 2020 v 19. 00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Viliš Petr, Večeřa Luděk, Dostál 
Jan, Kovář Karel, Vávra Aleš, Špaček Milan, Vala Marian, Kaštanová Veronika., Mgr. Chalupa 
Martin, Ing. Necidová Mária, Doležal Petr 
 
Omluveni:  
Nepřítomní: Kotačka L. 
 
Hosté: občan Borů 
 
1. Zahájení zasedání:  

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hod.  
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 14. Jednání je usnášeníschopné. 

 
Usnesení č. 1/19 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Vávra A., Viliš P. 
 
Hlasování:  
Pro:    14   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 2/19 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Vávru Aleše a Viliše Petra. 
 
3. Schválení programu jednání: 
 

1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení z minulých RO 
5. Kontrola usnesení z minulého ZO 
6. Rozpočtové opatření č. 3/2020 
7. Dotace na celoroční činnost 2020 
8. Návrh závěrečného účtu 2019 
9. Schválení účetní závěrky 
10. Převod zisku 
11. Mikroregion 
12. Žádosti 
13. Různé 
14. Závěr 

Starostka navrhla hlasovat o schválení programu jednání ZO. 
 
 



 

Hlasování:  
Pro:   14    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 3/19 ZO: ZO schválilo program jednání. 
Dostavil se Kotačka L., počet přítomných členů ZO je 15. 
 
4. Kontrola usnesení z jednání ZO. 
      Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 29.4.2020. 
      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/19: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 29.4.2020. 
     
5. Kontrola usnesení z jednání RO: 

Starostka: rada byla včera večer, zápis ještě není hotov, ale ve stručnosti Vám řeknu, o čem 
jsme jednali: 
- řešili jsme pronájmy pozemků žadatelů xxx, xxx a xxx, 
- prodloužení nájmů bytů xxx a xxx, 
- vyjádření ke stavebním projektům xxx a xxx, 
- možnost vybudování komunikace vedle staré MŠ dozadu za zahrady xxx a xxx, 
- dále jsme řešili žádosti školy: 

a) navýšení kapacity MŠ na 50 dětí, je do školky přihlášeno více dětí, než je kapacita 
  školky, 
b) ZŠ zažádala o dotaci na konektivitu do školy-rozšíření internetového připojení, 
žádost se podává přes MAS MOST Vysočina a ta ji předala do IROPu, který kontroluje 
formality žádosti. IROP zjistil, že škola nemá nárok na dotaci, protože nesplňuje 
všechny podmínky programu. Chyba je zřejmě na straně MAS MOSTu, který špatně 
přetlumočil žadatelům podmínky pro získání dotace. Tyto chyby by měly být do 
podzimu odstraněny. Rada vybrala na základě předložených nabídek ředitelem ZŠ 
administrátora případného VŘ společnost Top Priority. VŘ prozatím vypsáno nebude, 
ZŠ posečká na upřesnění podmínek od MAS MOSTu.  
c) žádost o klimatizaci do MŠ-z důvodu provozu MŠ i v letních měsících, ředitel MŠ a 
ZŠ žádá o pořízení klimatizace, aby se tlumilo letní teplo. Rada není za jedno, zda 
klimatizace do školky patří. Spíše se přiklání k názoru, že ne. Po zdravotní stránce není 

             klimatizace pro děti vhodná. Ředitel osloví projektanty budovy, zda by to šlo řešit 
             přehřívání místností vhodnějším způsobem, např. venkovními žaluziemi.  
Máte nějaké dotazy k jednání rady? 
Špaček M.: co bude s budovou staré MŠ do budoucna? Kdyby se zbourala, tak by se tam ta 
cesta dala vybudovat.  
Starostka: budova se bude pravděpodobně bourat, střecha nevyhovuje, sklepy jsou mokré, 
chtěli bychom tam vybudovat byty. Počítáme s tím, že budova takto nezůstane. 
Špaček M.: udržovat starou školku dalších 15-20let se nevyplatí. 
Starostka: nyní jsou 100 procentní dotace na byty, ale mají svá omezení.  Teď jsme si chtěli se 
sousedy pozemku ujasnit, příjezdovou cestu dozadu za zahrady. 
Doležal P.: kdy se mění územní plán? 



 

Starostka: s územním plánem se už 8 let nic neděje, ale teď se snad proces trochu pohl a budou 
na něm prioritně pracovat.  
 
Usnesení č. 5/19 ZO: ZO vzalo na vědomí zprávu z jednání RO ze dne 27.5.2020. 
 
 
6. Rozpočtové opatření č. 3/2020 
    Starostka navrhla hlasování o schválení rozpočtového opatření č. 3/2020 ve výši 45.000,- Kč. 
 
Hlasování:  
Pro: 14     Proti: Kotačka L.   Zdržel se: 
Usnesení č. 6/19 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 3/2020 ve výši 45.000,- Kč. 
Příloha č. 1-RO č. 3/2020 
 
  
7. Dotace na celoroční činnost 2020 
    Starostka: na minulém ZO byla schválena dotace na celoroční činnost pro Portimo, o.p.s. ve 
    výši 5.000,- Kč, dnes schválíme smlouvu. 
 a) Portimo-smlouva 
     
Hlasování:  
Pro:  15   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7a/19 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 7/2020 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost pro Portimo, o.p.s. 
 

b) TJ Družstevník-požadovaná částka 55.000,- Kč. 
Kotačka L.: díky koronaviru jsme nejezdili autobusem na zápasy, tedy jsme ušetřili 

náklady na dopravu, tak můžeme požadovanou částku snížit třeba o deset tisíc. Použijte je třeba 
na hřiště za školou na opravu plotu.  
Starostka: měli jsme zde setkání starostů z okolních vesnic a také jsme řešili v jaké výši dávají 
příspěvky spolkům. Osová Bítýška, která je obdobně velká, přispívá sportovcům 180.000,- Kč 
a hasičům dávají také tolik. Do příštího roku bych se chtěla trochu zamyslet, zda spolkům 
nenavýšit příspěvek na činnost, vedou mládež a jejich činnost je prospěšná. 
Ing. Necidová M.: souhlasím s většími penězi na činnost, ať si sepíší seznam, co nutně 
potřebují, aby nás také nějak přesvědčili, že peníze nutně potřebují. 
Starostka: také bych chtěla spolky podpořit tak, že např. oplocenky v lese budou dělat myslivci, 
obec nakoupí materiál a peníze se nedají firmě, která by to udělala, ale dají se spolku. Náklady 
na práci vychází 25,- Kč za metr, potřebujeme postavit ne celých 300 metrů. 
Villiš P.: jenže v Bítýšce se jim o hřiště stará firma z Brna, tak ty peníze zaplatí jenom tu firmu 
za údržbu hřiště. 
Starostka: spolky podporují mládež, nemyslím dát jim každému 180.000,- Kč, ale nějaké 
navýšení by bylo dobré, a také využívat možné dotace, hasiči už dotaci na činnost mládeže 
dostali a pro sportovce je možno čerpat dotaci z programu Můj klub, požádání je jednoduché, 



 

já Vám se žádostí pomohu, abyste se nemuseli zabývat administrativou. Na krajskou dotaci 
splňují požadavky v naší obci pouze hasiči. 
Kaštanová V.: vedu Školu umění v Měříně a městys nás podporuje, předkládáme výroční 
zprávu, kde zveřejníme souhrn akcí, které jsme za ten rok zrealizovali. Bylo by dobré, kdyby 
spolky také každý rok vydaly výroční zprávu o činnosti za rok. Nejde mi o částku, ale abychom 
viděli, co za ten rok udělali. 
Kotačka L.: všichni tady vědí, co děláme, kolik pořádáme zábav, pořádáme zabíjačku… 
Kaštanová V.: vy jako spolek nevydáváte výroční zprávu? 
Vávra A.: kdo to bude sepisovat, my jsme rádi, že dáme dohromady účetnictví. 
Starostka: nechci vás zatěžovat dalším papírováním, přikláním se k tomu, že všichni většinou 
víme, kdo co dělá, jaké akce pořádají. Spolky jsou povinny nám dotaci vyúčtovat, a to 
každoročně dělají. 
     
Hlasování:  
Pro:  14   Proti:    Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení č. 7b/19 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost ve výši 55.000,- Kč pro TJ 
                                      Družstevník. 
 
 
 c) TJ Družstevník-smlouva  
 
Hlasování: 
Pro:  15    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7c/19 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 9/2020 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost pro TJ Družstevník. 
 
 
8. Návrh závěrečného účtu 2019 
    Starostka: návrh závěrečného účtu 2019 Vám byl zaslán s pozvánkou na ZO. Navrhuji 
hlasovat o schválení závěrečného účtu 2019 včetně zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření bez výhrad. 
 
Hlasování: 
Pro:  15    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 8/19 ZO: ZO schválilo závěrečný účet za rok 2019 včetně zprávy o výsledku 
                                    přezkoumání hospodaření bez výhrad. 
 
9. Schválení účetní závěrky 
      Starostka: účetní závěrka Vám byla také zaslaná emailem. Navrhuji hlasovat o schválení 
      účetní závěrky za rok 2019 bez výhrad. 
 
Hlasování: 
Pro:   15     Proti:     Zdržel se:  
Usnesení č. 9/19 ZO: ZO schválilo účetní závěrku za rok 2019 obce Bory bez výhrad. 



 

10. Převod zisku 
      Starostka: Navrhuji hlasovat o přeúčtování zisku za rok 2019 ve výši 8.550.604,55 Kč na 
      účet 432-výsledek hospodaření předcházejících účetních období. 
 
Hlasování: 
Pro:  15    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č.  10/19 ZO: ZO schválilo přeúčtování výsledku hospodaření za rok 2019 zisk ve 
                                       výši 8.550.604,55 Kč na účet 432-výsledek hospodaření  
                                        předcházejících účetních období. 
 
 
11. Mikroregion 
Starostka: Mikroregion Velkomeziříčsko – Bítešsko je zakladatelem MAS MOST Vysočiny 
o.p.s. Naše obec vydala v roce 2014 souhlas se zařazením do území působnosti MAS MOST 
Vysočiny. MAS MOST Vysočiny se obrátil na Mikroregion VMB s žádostí, aby zajistil 
souhlasy členských obcí pro další období 2021 – 2027. V současné době probíhají přípravy 
nové rozvojové strategie a z tohoto důvodu je nutné aktualizovat souhlas se zařazením do území 
MAS MOST. Obci nevznikají tímto souhlasem žádné závazky, ani finanční. Předsedou 
mikroregionu je Michal Drápela z Martinic. Díky „masce“ může čerpat dotace škola, např. na 
asistenty. 
Navrhuji hlasovat o schválení zařazení území obce Bory do územní působnosti MAS MOST 
Vysočiny. 
 
Hlasování: 
Pro: 15     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 11/19 ZO: ZO schválilo zařazení obce Bory do územní působnosti MAS MOST 
                                      Vysočiny. 
 
12. Žádosti  
     Linka bezpečí 
     Starostka: tuto žádost bych přesunula na další jednání. Ještě si k žádosti zjistím další 
     podrobnosti. 
 
 
13. Různé 
a) Logo TJ Družstevník 
Kotačka L.: před Vánocemi jsem vám donesl návrh loga pro TJ Družstevník a dnes tu mám 
finální výsledek. Autorem je paní Jirásková z VM, je to zpracované od profesionála. Návrhy 
byly různé, ale v jednoduchosti je krása. Součástí znaku je i znak obce, proto potřebuji souhlas 
ZO pro použití znaku obce v logu TJ Družstevník. 
Starostka: navrhuji hlasovat o schválení užití znaku obce v logu TJ Družstevník Bory. 
 
 
 



 

Hlasování: 
Pro:  15   Proti:     Zdržel se: 
Usnesení č. 13a/19 ZO: ZO schválilo užití znaku obce Bory v logu pro TJ Družstevník Bory.  
 
b) Komín hasička Cyrilov 
Vávra P.: komín je v havarijním stavu, nemá revizi a nikdo ji neudělá. Máme dvě nabídky na 
opravu:  

- 19.500,- Kč, je to cena bez bourání a opětovného vyzdění komínu. Cena s bouráním a 
vyzděním by byla 33.500,- Kč-firma Bartl, VM a 

- 44.600,- Kč je kompletní s bouráním komínu a byl by to komín z nerezu-firma Hladík, 
Křižanov. 

Viliš P.: cena revize je stejná za zděný komín nebo nerezový komín? 
Doležal P.: máš zjištěno, zda jsou schopni Cyrilováci ten komín sami zbourat? 
Vávra P.: cena bude za revizi asi stejná a ano jsou schopni si to zbourat a suť by se uložila na 
sběrný dvůr. 
Kotačka L.: zaplatíme jim materiál, ať si bourání a vyzdění komínu udělají sami svépomoci, ať 
osadní výbor tyto práce zajistí. Když to udělají sami, tak to musí vyjít na třetinu peněz. Když 
chtějí v hasičce pořádat akce, tak ať pro to něco udělají. 
Doležal P.: ale aby komín prošel revizí, vyzdít komín jen tak někdo nedokáže. Je tam někdo, 
kdo by to zvládl? 
Ing. Necidová M.: několik let nešly z rozpočtu obce peníze na Cyrilov, tak kulturák zbourejte. 
Doležal P.: v Borech jsou chlapi schopni se domluvit a různé akce také dělají sami, teď 
naposledy plot kolem dětského hřiště za školkou, tak proč by to nemělo jít i na Cyrilově. Je 
jednoduchý říct, pošli sem na to firmu, ať to udělá. 
Starostka: pověřím Vávru P. ať to vyjedná na Cyrilově s osadním výborem, zda jsou schopni si 
komín postavit nebo zbourat. Tento bod přesuneme na příští jednání. 
Vávra A.:  je to obecní budova, nemůže komín stavět laik, to musí udělat odborník. Bourání 
aťsi udělají sami, ale vyzdění by měl udělat profesionál. Nemůžeme si dovolit, že to bude 
nekvalitně. 
Vávra P.: jak budou laici zedníci vědět, jaká má být izolace komínu? 
Kotačka L.: ten kdo ti dodá komín, dodá i izolaci. 
Večeřa L.: když objednáš komín, ten bude cca za 12.000,- Kč plus zedník, tak to vyjde pomalu 
na stejný peníze. Každý topí jinak někdo jen tak zlehka, někdo tam navalí topivo a šamotky 
popraskají, kvalitní izolace je nutná. 
Starostka: necháme tento bod na další jednání ZO. 
 
c) Technická infrastruktura Na Sádkách 
Starostka: podala jsem na Ministerstvo pro místní rozvoj (MMR) žádost o dotaci na zasíťování 
lokality Na Sádkách a dostali jsme ji. Dostaneme dotaci ve výši 720.000,- Kč na vodovod, ale 
sítě odhadem budou stát celkem 9.500.000,- Kč-kanalizace, světla, plyn… Je to rozpočet. Za 
co vybudování sítí vysoutěžíme, ještě nevím. Ceny asi dolů nepůjdou. Investice bude kolem 10 
milionů. Na účtu máme k uvolnění kolem 6-7 milionů a plus další 2 miliony jsou na účtu fondu 
kanalizací a vodovodu, takže si je půjčíme sami od sebe, ale musíme je tam vrátit. Měli bychom 
to zvládnout zafinancovat sami, pokud výrazně nepozbydeme na příjmech ze sdílených daní. 



 

Výběrové řízení kvůli dotaci není jednoduché, musí být realizováno otevřenou cestou, což 
znamená více papírování a vše elektronicky. Administraci výběrového řízení musí provést 
firma. Mám nabídku od paní Tužinské za 57.000,- Kč, není plátce DPH, máme s ní 
dlouhodobou zkušenost. Dále mně byla doporučena firma GP Partners z Prahy za 54.450,- Kč 
vč. DPH, Jsou sice mírně lacinější, ale nemáme s nimi žádné zkušenosti a jsou z daleka.  
Lhůta výběrového řízení je 2-3 měsíce až budeme vědět, kdo vyhrál, tak se s firmou domluvíme, 
aby začali se stavbou co nejdříve, aby se stavebníci mohli co nejdříve napojit. Stavba bude trvat 
asi rok. 
Navrhuji hlasovat o schválení, aby výběrové řízení administrovala paní Tužinská. 
 
Hlasování: 
Pro 14            Proti                 Zdržela se: Kaštanová V. 
Usnesení č. 13c/19 ZO: ZO schválilo, aby administraci výběrového řízení na zhotovení stavby 
                                       Technická infrastruktura Na Sádkách dělala paní Tužinská. 
 
 
d) Chodníky 
Starostka: chodníky kolem hlavních silnic-dotace ze státního fondu dopravní infrastruktury, 
projekt od pana Pohanky. Uvažovali jsme, že povrch bude ze zámkové dlažby, ale pan Pohanka 
navrhuje kostky, které vydrží téměř vše. Část chodníku v obci je z kostek a část je ze zámkovky. 
Jedná se o chodníky od kostela ke hřbitovu v HB a v DB úsek od kostela k xxx č. p. 69 a od 
zastávky na konec vesnice. U zastávky se bude muset vybudovat přechod pro chodce. Budeme 
žádat o dotaci na všechny tři tyto úseky? Předpokládaná cena je 7 milionů a naše spoluúčast je 
1 milion. Já bych počítala s pesimistickou variantou, vyšší cenou a spoluúčasti dva miliony. 
Uděláme všechny chodníky nebo podáme žádost jen na část chodníků. 
 
e) Druhé chodníky  
Starostka: tuto akci nemůžeme nazývat budování chodníků, tam se jedná o výměnu 
nepropustného povrchu za povrch propustný. Jedná se o úsek na „Hraničkách“, to je úsek od 
xxx č. p. 27 po xxx č. p. 183. V těchto místech zůstaly staré asfalty po opravě silnice. Propustný 
povrch bych udělala ještě od xxx č. p. 186 ke křižovatce ke xxx č. p. 143. Tam by se mohla 
zabudovat elektrika pro sloup veřejného osvětlení. A dále bych výměnu povrchů protáhla od 
xxx č. p. 22 k zastávce v DB. Celkem se jedná o 650 metrů. Je otázka, zda také udělat všechny 
úseky výměny nebo pouze části. 
Kotačka L.: hlavně bych udělal chodník ke hřbitovu. 
Doležal P.: můžeme požádat o vše a pak to můžeme odmítnout? 
Starostka: ano můžeme, ale musíme doladit projekty, zda budovat vše nebo jen na části?  
Mgr. Chalupa M.: od xxx nahoru je chodník plánovaný, ale jsou tam obrubníky nízké. 
Starostka: tam se obrubníky vymění. Podle pana Špačka je tam propadlá kanalizace, nechají se 
udělat kamerové zkoušky a uvidíme, jak to řešit. 
Špaček M.: dal bych všude kostku, ta je věčná. 
Doležal P.: v Sazomíně udělali všechny chodníky ze zámkovky, tam se solí mnohem více, já 
bych se zámkovky nebál. U obchoďáku stojí tisíce aut a je to všechno dělaný ze zámkovky. 
Starostka: V Borech je zakázáno v zimě solit. 



 

Viliš P.: když začneme s kostkami, tak bychom to měli dělat všude stejně. 
Doležal P.: lidi u baráku si dělají vjezdy ze zámkovky. 
Vala M.: zámkovka mi nevadí, ale když je v DB chodník z kostek, tak bych tam pokračoval 
v kostce. 
Starostka: u hřbitova by měla zůstat kostka. Tam je použit veškerý možný materiál malé velké 
kostky, plot z cihel… 
Viliš P.: na „Hraničkách“ už lidi mají udělanou zámkovku, to by se jim předělávalo? 
Starostka: to je otázka, jde o to, zda by o to lidi stáli. U hlavních komunikací musí být vodící 
linie musí být i ve stávajícím chodníku z kostek v DB, smyslem dotace je odstranění bariér.  
Doležal P.: do stávajících chodníku se bude vodící linie také dávat? 
Starostka: ano úpravy na stávajících chodnících by se dělaly. 
Doležal P.: jestli ta možnost vybudovat chodníky je, určitě bych do toho šel, pohyb k zastávce 
je velký. Děti chodí na autobus. 
Vala M.: požádal bych o všechny chodníky. 
Vávra A.:  DB bych udělal z kostky a HB ze zámkovky. 
Viliš P.: ale kostka je přece dražší a uložení kostky je pracnější, tím pádem dražší. 
Kotačka L: zámkovka je skoro všude a údržba zámkovky je jednodušší. Kostka není praktická. 
Vávra P.: před hospodou se uvažovalo, že by tam byla kostka cena by byla 100.000,- Kč a 
zatravňováky vyšly na 35.000,- Kč. 
Mgr. Chalupa M.: dal bych kostku ke hřbitovu a zbytek bych udělal ze zámkovky. 
Kotačka L.: tak jde o to, aby byl chodník funkční, a ne z čeho je udělaný. 
Doležal P.: když se bude v DB chodník předělávat, tak bych kostky použil ke hřbitovu. 
Starostka: a také můžeme kostky prodat nebo je uložit na ČOV. Požádám tedy o dotaci na 
všechny chodníky kolem krajských silnic. 
 
Navrhuji hlasovat o schválení, že povrchy chodníků budou ze zámkovky a jen u hřbitova v HB 
se udělá z kostky.  
 
Hlasování:  
Pro: 13                  Proti: Ing. Necidová M.                              Zdržel se: Špaček M. 
Usnesení č. 13d/19 ZO: ZO schválilo, že povrchy chodníků budou ze zámkovky a u hřbitova 
                                        v HB se udělají z žulové kostky. 
 
Starostka: a nyní „Hraničky“. Tímto bychom akci chodníky v obci měli hotovou a vyřešenou. 
Osobně bych výměnu povrchů udělala celou. Za co povrchy vyměnit poptám a do příštího 
měsíce se to nějak vytříbí.  
Večeřa L.: na chodník musí být použit jeden povrch, přece nemůže být půl chodníku tak a půl 
tak, bude to muset být něco vhodného na přejezdy ke vjezdům do domů.  
Starostka: kde jsou vjezdy a vchody, tam by byl povrch zpevněný. 
Doležal P.: dokud nezjistíš, jaký tam má být povrch, aby splňoval požadovanou propustnost, 
tak není co řešit. 
Starostka: jde mi o to, zda se vůbec do toho pouštět. 
Kotačka L.: tak není co řešit, chodníky už budou vyřešený.  



 

Starostka: kde se bude měnit tráva za nějaký povrch, tam by byla dotace nižší, ale sjednotila 
bych to, aby to v obci trochu vypadalo. Mám tady nabídku na vypracování žádosti o dotaci, na 
realizaci výběrového řízení, vypracování ZVA od pana Čáslavského za 90.000,- Kč a od paní 
Tuzinské za 145.000,- Kč a od JIP Projekt za 130.000,- Kč. Navrhuji hlasovat o schválení, aby 
administraci dotace na výměnu povrchů podél místních komunikací dělal pan Čáslavský. 
 
Hlasování: 
Pro: 15                       Proti:                                      Zdržel se: 
Usnesení č. 13e/19 ZO: ZO schválilo, aby administraci a podání žádosti o dotace na výměnu 
                                        povrchů podél místních komunikací dělal pan Čáslavský. 
 
Starostka: máte ještě někdo něco do různého? 
Viliš P.: nešlo by stavebníkům Na Sádkách udělat nějaký provizorní hydrant, aby si tam 
nemuseli nějak složitě dovážet vodu? Buď udělat nějaký odpočet vody, aby to platili, ale 
nepočítal bych jim spotřebu vody, nastavil bych jim paušál. Nebo jim vodu po dobu stavby 
nechat zdarma. Technicky nevím, jak to udělat. Je to vůbec možný? Zkus se na to třeba zeptat, 
zda by to bylo možné nějak zrealizovat. 
Vávra A.: šlo by se podívat, zda je tam podzemní hydrant a nějak to napojit, jenže pak tam bude 
jezdit celá dědina pro vodu na zalévání a mnohonásobně naroste spotřeba vody. 
Starostka: poptám se, zda by to šlo nějak zrealizovat. 
 
14. Závěr 
      Starostka ukončila jednání ZO v 21.30 hodin. 
 
 
Zapsala: Dvořáková Libuše 
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